

錦田公立蒙養學校通函 No：E084/2021

有關六年級第三次常識科考試的分數比重調整事宜

敬啟者：

六年級第三次常識科考試的總分由紙本考試及專題研習報告組成。本年度的全方位學習週因疫情關係取消，原定考試佔分 10%的專題研習報告將會全由筆試取代。如有任何查詢，歡迎來電 2476 2414 與常識科科主任毛孟儀老師或曾卓龍主任聯絡。

此致

貴家長



校長劉強謹啟

二零二一年五月十七日

\*請於 5 月 19 日(星期三) 或之前簽閱電子回條。

Kam Tin Mung Yeung Public School  
Notice (No : E0842021 )

17.05.2021

Adjustment on P.6 General Studies Exam 3 Mark Weighting

Dear Parents/Guardians,

The final mark of General Studies (P.6 Exam 3) consists of a written exam component and a project learning component. The project learning component which contributes 10% of the final subject mark has been replaced by the written exam due to the pandemic. If you have any enquiries, please contact P.6 General Studies Panel Head, Miss Mo Mang Yee or Mr Tsang Cheuk Lung at 2476 2414.



Yours sincerely,



---

Mr Lau Keung  
Principal

\*Please sign the e-notice on or before 19<sup>th</sup> May 2021 (Wednesday).